
Styrelsemöte 230508 BTF Beteendeterapeutiska 
föreningen
Bolag/Org Nr: BTF Beteendeterapeutiska föreningen 817602–9810
När: måndagen den 8 maj 2023 kl. 19:00-20:30
Plats: Digitalt

Närvarande: Johanna Morén (JM), Kristoffer Pettersson (KP), 
Christopher Zaar (CZ) Elin Wesslander (EW), Astrid Brunnström (AB), Eli 
Linderholm (EL), Martin Oscarsson (MO), Erik Olsson (EO), Barbara 
Weishaupt (BW), Anna Oremark (AO), Simo Glumoff (SG) 

Frånvarande: Linda Lövefors (LL), Sabina Hahn (SH), 

Dagordning

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnats 

§2 Beslutsförhet
Ja

§3 Sekreterare
Christopher Zaar (CZ)

§4 Justeringsman
Martin Oscarsson (MO)

§5 Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställs

§6 Föregående mötesprotokoll
Genomgång av förgående mötesprotokoll

§7 Arbetsområde 

§7.1 Ekonomi

Underlag för gratis deltagande på årskongressen:
https://docs.google.com/document/d/1b9wrXjoZzrOWYdiwp_4GA0zXkZfshBTb/edit
Läs igenom 
Beslut: Bordläggs till nästa möte

Årskongressen 2023 slutade med ett negativt resultat vilket 
styrelsen varit medvetna om att den skulle göra i år. Dock går 



årskongressen något mer minus än vad styrelsen tidigare 
prognostiserat. Anledningen till missberäkningen är att det har 
varit otydligt kring momsavdrag och momsregler för kongressen. 
Denna information har inte gått att utläsa i dokument från tidigare
år. Prognosen för nollresultat utifrån lagd budget kommer att vara 
svårt att uppnå i år utifrån nuvarande inkomster och utgifter.   

Kansliet är en stor utgift för föreningen och används mest som 
förvaring åt gamla fysiska dokument som föreningen behöver 
spara av olika anledningar. Pga utgiften för kansliet och 
föreningens lagda budget så uppkom två frågeställningar. 

Ska vi försöka förvara våra fysiska dokument på ett annat 
ställe än på ett fysiskt kansli? 

Beslut: Vi ställer frågan till revisorerna om det är möjligt för oss 
att säga upp kansliet och att förvara våra fysiska dokument i ett 
förvaringsutrymme. 

Föreningens kanslist flyttar till USA i höst och erbjuder därför sina
tjänster på distans i stället. Vi är osäkra på om det måste finnas en
fysisk postadress kopplad till föreningen och kanslisten. Vi 
behöver undersöka detta innan vi kan ta ett slutgiltigt beslut.

Ska vi ha en kanslist på distan om det är möjligt?

Beslut: Ja
 

§7.2 Medlemssekreterare

Antal medlemmar, inom parentes förgående månads 
medlemsantal:

Studerandemedlemmar 101 (104) 
Övriga medlemmar 669 (662)

§7.3 Behandlarlistan 

Vi behöver ta bort aktuella visitkort på nuvarande behandlarlistan 
för att kunna stoppa in nya visitkort för de som vill stå på 
behandlarlistan. Webb Erik jobbar på hur detta ska gå till och när 
detta är klart så kommer överflytten genomföras. 

§7.4 Stipendier och priser

Alla Diplom till de som tilldelats priser av föreningen har skickats 
ut. En pristagare har svarat på mejl gällande uttag av presentkort 



som är en del av priset. Johanna skickar ut ytterligare ett mejl till 
pristagarna gällande presentkort och önskad återkoppling kring 
detta.

§7.5 Årskongressansvariga

Kommande årskongress kommer att äga rum i Linköping. Det är 
en del saker som behöver komma på plats så som tex lokal med 
mera. Årskongressansvariga har pratat med web Erik kring 
logistiken för betalning och att det varit en del utmaningar kring 
detta. 
Det har kommit ett förslag från Gerhard Andersson att vi kan var 
på universitetet samt att vi skulle kunna använda oss av ett 
koncept med en helgratis kongress finansierad av sponsorer. Det 
skulle inbära att föreningen eventuellt får en liten kostnad men 
inga intäkter. Styrelsen önskar lite mer information kring 
konceptet från Gerhard innan styrelsen kan ta beslut kring hur 
formen för årskongressen ska se ut.
Styrelsen uttrycker dock ett nej till att det ska vara helt gratis för 
alla men för medlemmar skulle det eventuellt kunna vara möjligt. 

Nästa avstämning med årskongressgruppen är i maj.

§7.6 Annonsering

Förslag kring hur annonseringsupplägget ska se ut är inte klar och
det håller på att ses över. När det finns ett färdigt förslag så 
kommer styrelsen att ta ställning till förslaget.

§7.7 Beteendeterapeuten 

Ett nytt spännande nummer är på gång och kommer inom det 
närmsta. 

§7.8 CBT

Ingen nytillkommen information 

§7.9 Hemsidan

Uppdaterad information på hemsidan under länken ”Vad är 
beteendeterapi” är gjord.
Föreningen hyr ett domännamn som heter KBT.se där vår 
äganderätt går ut i augusti. Martin och kanslisten jobbar med att 
förnya vår äganderätt.

7.10 Sociala medier



Vi har återstartat vår Linkedin sida. 
Vår Facebook sidan når ut till många, speciellt när vi pushar våra 
kommande evenemang. 

7.11 EABCT

Johanna har varit på ett möte som handlade om regler kring 
psykoterapi i Europa. Reglerna ser olika ut i olika länder runt om i 
Europa. Allt från att psykoterapi inte behöver vara evidensbaserat 
till ett mer stringent synsätt.

7.12 Samverkan med andra föreningar

Johanna ska ha ett möte med våra samarbetsföreningar i början av
hösten.

§7.13 BTF-salong

På Judith Becks salong var det 57 deltagare närvarande. 
Föreningen kommer att få lägga upp föreläsningen samt sliden på 
hemsidan och den kommer att vara tillgänglig under ett år. 
De kommande två salongerna innan sommaren kommer Johan 
Pahnke att hålla i nu i maj och sedan är det Elin Wesslander i juni.

§7.14 KBT – listan

Inte behövts göras så mycket där. 

§11 Övriga ärenden

Är vi BTF sponsorer under PS23?

Beslut: Ja

Hur ska föreningens nyorientering se ut?
Lägg in styrelsens mål som en punkt i dagordningen till nästa 
möte.

§12 Nästa styrelsemöte

Måndagen den 12/6 kl. 19:00

§13 Mötets avslutande



Ordförande Sekreterare Justeringsperson

__________________ __________________ _________________
Johanna Morén Christopher Zaar Martin Oscarsson


		johanna.moren@psykologpartners.se, martin@martinoscarsson.com
	2023-05-14T14:45:04+0000
	Certify the signatures of johanna.moren@psykologpartners.se, martin@martinoscarsson.com




